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P R O T O K Ó Ł  Nr XV/15 

 

 

z obrad piętnastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się w dniu 

29 października 2015 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył 

i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej p. Krzysztof Kasztura.  

 

Sesja rozpoczęła się o godz.15
30

,  a zakończyła o godz. 19
15

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Współpraca Miasta Cieszyna z uczelniami wyższymi, funkcjonującymi na terenie 

Cieszyna. 

6. Informacja przedstawicieli Miasta z działalności spółek z udziałem majątku Miasta 

i związków międzygminnych, w których uczestniczy Miasto (ZBM Sp. z o.o.,  

Energetyka Cieszyńska Sp. z o.o.). 

7. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015. 

8. Przyjęcie sprawozdania z wypoczynku letniego dzieci i młodzieży w Cieszynie 

w roku 2015. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

9.1.programu pn. „Cieszyńska Karta Dużej Rodziny”, 

9.2.uchwalenia Programu współpracy Gminy Cieszyn z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami w zakresie działalności pożytku publicznego 

na rok 2016, 

9.3.uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Cieszyna na rok 2016, 

9.4.przystąpienia do partnerskiego projektu pozakonkursowego pn. „Aktywny powiat 

cieszyński – program aktywacji społeczno – zawodowej w obszarze pomocy 

społecznej”, 

9.5.zmiany Uchwały nr VII/54/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 14 kwietnia 2011 

roku w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie, 

9.6.zmiany uchwały Rady Miejskiej Cieszyna nr LII/510/14 z dnia 30 października 

2014 roku w sprawie zapewnienia na terenie Cieszyna warunków do osiedlenia 

jednej rodzinie polskiego pochodzenia w ramach repatriacji, 

9.7.ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, 

innych form wychowania przedszkolnego i szkół oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, 

9.8.zmiany Uchwały Nr XVI/166/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2012 

roku w sprawie  zasad i trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych 

dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i 

krajowym współzawodnictwie sportowym, 
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9.9.wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na czas nieoznaczony (dot. dz. nr 10/8 obr.53 położonej przy 

ul. Górnej), 

9.10. ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta Cieszyna w zakresie zadania 

pn. „Budowa części wschodniej ul. Hajduka”, 

9.11. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na rok 2015, 

9.12. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 

2025. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Burmistrza Miasta dotycząca 

oświadczeń majątkowych za 2014 rok, złożonych przez osoby pełniące funkcje 

w jednostkach samorządu terytorialnego. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

12. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

13. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

14. Oświadczenia i sprawy różne. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

X  X  X 

 

Ad 1. 

 

Piętnastą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady, 

Pan Krzysztof Kasztura. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

W sesji uczestniczyło 20 radnych. 

Przewodniczący Rady przywitał Burmistrza Miasta Cieszyna Pana Ryszarda Macurę, 

Z-cę Burmistrza Pana Bogdana Ścibuta, Sekretarza Miasta Pana Stanisława Kaweckiego, 

Skarbnika Miasta Panią Alicję Dąbrowską oraz radcę prawnego Panią Aleksandrę Marszałek-

Dzierżawską.  

Ponadto Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników dzisiejszej sesji. 

 

Ad 2. 

 

Przewodniczący Rady wprowadził poprawkę do zaproponowanego porządku obrad, 

polegającą na wycofaniu punktu 9.10  - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kierunków 

działania Burmistrza Miasta Cieszyna w zakresie zadania pn. „Budowa części wschodniej ul. 

Hajduka” i wprowadzenie w to miejsce projektu uchwały w sprawie powołania Cieszyńskiej 

Rady Seniorów oraz nadania jej statutu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Remigiusz Jankowski w imieniu Komisji 

złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad punktu 9.8 – podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XVI/166/12 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2012 roku 

w sprawie  zasad i trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych dla 

zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym 

współzawodnictwie sportowym. 

 

W/w  wniosek Rada przyjęła 19 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
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Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Współpraca Miasta Cieszyna z uczelniami wyższymi, funkcjonującymi na terenie 

Cieszyna. 

6. Informacja przedstawicieli Miasta z działalności spółek z udziałem majątku Miasta 

i związków międzygminnych, w których uczestniczy Miasto (ZBM Sp. z o.o.,  

Energetyka Cieszyńska Sp. z o.o.). 

7. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015. 

8. Przyjęcie sprawozdania z wypoczynku letniego dzieci i młodzieży w Cieszynie 

w roku 2015. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

9.1.programu pn. „Cieszyńska Karta Dużej Rodziny”, 

9.2.uchwalenia Programu współpracy Gminy Cieszyn z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami w zakresie działalności pożytku publicznego 

na rok 2016, 

9.3.uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Cieszyna na rok 2016, 

9.4.przystąpienia do partnerskiego projektu pozakonkursowego pn. „Aktywny powiat 

cieszyński – program aktywacji społeczno – zawodowej w obszarze pomocy 

społecznej”, 

9.5.zmiany Uchwały nr VII/54/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 14 kwietnia 2011 

roku w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie, 

9.6.zmiany uchwały Rady Miejskiej Cieszyna nr LII/510/14 z dnia 30 października 

2014 roku w sprawie zapewnienia na terenie Cieszyna warunków do osiedlenia 

jednej rodzinie polskiego pochodzenia w ramach repatriacji, 

9.7.ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, 

innych form wychowania przedszkolnego i szkół oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, 

9.8.wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na czas nieoznaczony (dot. dz. nr 10/8 obr.53 położonej przy 

ul. Górnej), 

9.9. powołania Cieszyńskiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu, 

9.10. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na rok 2015, 

9.11. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 

2025. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Burmistrza Miasta dotycząca 

oświadczeń majątkowych za 2014 rok, złożonych przez osoby pełniące funkcje 

w jednostkach samorządu terytorialnego. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

12. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

13. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 
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14. Oświadczenia i sprawy różne. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 3. 

 

Do protokołu z obrad XIV sesji Rady Miejskiej Cieszyna nie wniesiono uwag, tym samym 

protokół został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu prof. Wojciechowi Wasilkowskiemu, historykowi 

architektury, członkowi Komisji UNESCO do spraw zabytków kultury świeckiej i sakralnej,   

naukowcowi pochodzącemu z Cieszyna, który chciałby podzielić się z Radą Miejską ofertą 

dotycząca szkolnictwa wyższego.  

 

Profesor Wojciech Wasilkowski poinformował, że od wielu lat zwracał się do Władz Miasta 

Cieszyna o powołanie w Cieszynie Uniwersytetu Ziemi Cieszyńskiej im. Jana Pawła II. 

Sprawa rozbiła się jednakże o kampus. Obecnie pojawiła się zupełnie nowa idea. Chodzi 

o powołanie w Cieszynie Wyższej Szkoły Lingwistyki Specjalistycznej. Zapewnił, że można 

byłoby liczyć na środki unijne, gdyż nie ma tego typu uczelni i projekt były traktowany jako 

priorytetowy. Powiedział, że służy pełną dokumentacją oraz stosownymi pełnomocnictwami, 

które przedłożył do zapoznania się Przewodniczącemu Rady Miejskiej Cieszyna. Na dzień 

dzisiejszy jest 484 osób zainteresowanych tym kierunkiem kształcenia. Są to osoby 

wywodzące się zarówno z kręgów sakralnych, jaki ze środowiska świeckiego.  

 

Przewodniczący Rady podziękował Panu Profesorowi za wystąpienie, dodając, że Rada 

Miejska Cieszyna będzie oczekiwała  na dalsze  informacje na temat przebiegu realizacji tego 

projektu. 

 

Ad 5. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że materiał pisemny n/t współpracy Miasta Cieszyna 

z uczelniami wyższymi funkcjonującymi na terenie Cieszyna, wszyscy Państwo radni 

otrzymali – dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Przywitał przybyłą na posiedzenie Rady Panią dr Jolantę Szkutnik – Prodziekana Wydziału 

Etnologii Nauk o Edukacji Uniwersytetu Śląskiego Oddział w Cieszynie. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura podziękował przedstawicielom wyższych uczelni 

funkcjonujących w Cieszynie, za bardzo dobrą współpracę z Miastem. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Krzysztof Pszczółka w imieniu Komisji, która zajęła się 

uaktywnieniem współpracy pomiędzy Miastem, a cieszyńskimi wyższymi uczelniami, 

podziękował Burmistrzowi Miasta za osobiste zaangażowanie się we współpracę 

z Uniwersytetem Śląskim Oddział w Cieszynie. Podziękował również Przewodniczącemu 

Rady oraz wszystkim radnym za to, że angażują się w tą działalność. 

 

Pani Dziekan Jolanta Szkutnik omówiła projekty współpracy, które nie zostały wymienione 

w materiale pisemnym – Uniwersytet Śląski dla szkół ponadgimnazjalnych;  teatr dla 

najmłodszych;  warsztaty terapeutyczne dla osób niepełnosprawnych, jak również osób 

mających problemy natury społecznej i socjalnej;  Dzień Godności Osoby Niepełnosprawnej; 
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warsztaty artoterapeutyczne;   Czas kina etiuda anima;  Biennale w Cieszyńskiej Wenecji; 

stała współpraca z zakładem penitencjarnym w Cieszynie;  warsztaty artystyczne dla dzieci 

szkół gimnazjalnych. Ponadto przybliżyła działalność wolontariacką studentów, omówiła 

praktyki pedagogiczne, które odbywają się w cieszyńskich szkołach i przedszkolach. 

Wspomniała również o licznych badaniach i konferencjach naukowych.  

 

Ad 6. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w punkcie - Informacja przedstawicieli Miasta z działalności spółek z udziałem majątku 

Miasta i związków międzygminnych, w których uczestniczy Miasto (ZBM Sp. z o.o.,  

Energetyka Cieszyńska Sp. z o.o.). Przypomniał, że materiał pisemny wszyscy Państwo Radni 

otrzymali. 

 

Radny Bartosz Tyrna poprosił Panią Elżbietę Domagała Prezesa Spółki z o.o. Zakład 

Budynków Miejskich w Cieszynie o przedstawienie danych n/t przychodów firmy w roku 

2015 z wynajmu lokali użytkowych, zwłaszcza w centrum miasta (przedłożony materiał 

pisemny jest za rok 2014). Ponadto poprosił o odpowiedź, co spowodowało gorszy wynik 

finansowy spółki – porównując rok 2013 z rokiem 2014. 

 

Prezes Elżbieta Domagała powiedziała, że na dzień dzisiejszy nie dotknął nas kryzys jeżeli 

chodzi o wynajem lokali użytkowych. Wszystkie komunalne lokale użytkowe zlokalizowane 

głównie w centrum miasta, są wynajęte. Jest kilka pustostanów, ale są to piwnice 

i pomieszczenia gospodarcze. Następnie przedstawiła kilka danych finansowych spółki – 

planowane dochody z lokali użytkowych na rok 2015 – 3 mln 470 tys., wykonanie na koniec 

września br. – 2 mln 598 tys. 488 zł. Nie ma zatem zagrożenia wykonania planu. 

Poinformowała, że spółka jest spółka komunalną, stąd nie jest nastawiona wyłącznie na zysk, 

choć stara się ten zysk osiągać. Nieco mniejszy zysk z ubiegłego roku wynikał z konieczności 

zakończenia inwestycji do których spółka się na mocy poprzednich decyzji zgromadzenia 

wspólników przygotowywała, a które zostały zaniechane lub zawieszone. Mimo to rok został 

zamknięty zyskiem. Dodała, iż przewiduje zakończenie tego roku również pozytywnym 

wynikiem.  

 

Radny Bartosz Tyrna zapytał ponadto, jaki jest obecnie poziom zaległości w opłatach za 

mieszkania komunalne. 

 

Prezes Elżbieta Domagała odpowiedziała, że jeśli chodzi o lokale użytkowe to jest poziom 

jednomiesięcznego przypisu, stąd nie ma niepokoju, natomiast jeśli chodzi o lokale 

mieszkalne – powyżej pięciokrotnego przypisu. Wynika to z wydłużonej procedury ochronnej 

dla najemców. 

 

Ad 7. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił Informację o realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2014/2015.  

 

Przewodniczący  Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Remigiusz Jankowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji do w/w informacji. 
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Z uwagi na brak głosów w dyskusji nad informacją, przystąpiono do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad 8. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z wypoczynku letniego dzieci i młodzieży 

w Cieszynie w roku 2015. 

 

Przewodniczący  Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Remigiusz Jankowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji do w/w sprawozdania. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji nad sprawozdaniem, przystąpiono do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad 9. 

Ad 9.1. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie programu pn. „Cieszyńska 

Karta Dużej Rodziny”. Poprosił Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

o opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Marek Szczypka poinformował, że  

w dniu dzisiejszym, na drugiej części swojego posiedzenia, Komisja wycofała swoją 

wcześniejszą  propozycję wprowadzenia zmiany brzmienia §2 ust. 6. Jednocześnie Komisja  

podtrzymała wniosek w części dotyczącej brzmienia §3: 

- w  § 3 punkt c) otrzymuje brzmienie: „Jednostki Organizacyjne Gminy Cieszyn”,  

- w § 3 dodaje się punkt d) w brzmieniu: „przedsiębiorcy, organizacje pozarządowe, które 

włączyły się w realizację Programu – w zakresie przygotowania ofert dla Beneficjentów 

Programu „Cieszyńska Karta Dużej Rodziny”.” 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura zmodyfikowany wniosek Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych zgłosił jako autopoprawkę. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Janina Cichomska złożyła wniosek, aby w § 1 projektu 

uchwały  wyrażenie „samorządowy” zamienić na „miejski”. 

 

Przewodniczący Rady w/w wniosek poddał pod głosowanie. 

 

Wniosek o zamianę w §1 projektu uchwały wyrażenia „samorządowy” na „miejski”, Rada 

przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie programu pn. 

„Cieszyńska Karta Dużej Rodziny” wraz z autopoprawką oraz przyjętym wnioskiem. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 9.2. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Gminy Cieszyn z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w zakresie 
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działalności pożytku publicznego na rok 2016. Poinformował, że został Państwu przedłożony 

Projekt II. Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do pierwotnej wersji projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Marek Szczypka przedstawił 

pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Krzysztof Pszczółka odczytał treść wniosku Komisji:  

 

Komisja Finansów po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy gminy Cieszyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi 

w zakresie działalności pożytku publicznego na rok 2016, wnosi o wprowadzenie zmiany 

w załączniku do niniejszego dokumentu. 

W § 4 „Zakres przedmiotowy, cele szczegółowe i priorytetowe zadania publiczne”,  punkcie 

1.„Polityka społeczna i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu”, podpunkcie 5) Cel 

szczegółowy: Ekonomia społeczna”,  Komisja wnioskuje o  dodanie priorytetowego zadania 

publicznego o następującej treści „c. powołanie Centrum Wspierania Organizacji 

Pozarządowych”. W uzasadnieniu podał, iż Miasto Cieszyn wyróżnia się znaczącą liczbą 

organizacji pozarządowych, których działalność jest widoczna i ważna dla funkcjonowania 

lokalnej społeczności. Opinia taka jest często powtarzana również przez Władze Miasta. 

Konieczne jest powołanie miejsca, w ramach którego organizacje będą mogły uzyskać dostęp 

do powierzchni biurowych, specjalistycznych usług m.in. prawnych, księgowych itp. Ułatwi 

to ich funkcjonowanie oraz obniży koszty związane zwłaszcza z obsługą administracyjną. 

Zaproponowane priorytetowe zadanie publiczne powinno być realizowane w formie 

wspierania wykonywania zadania publicznego.  

 

Pozostałe Komisje Rady projekt  uchwały przyjęły do wiadomości. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Gminna Rada Działalności Pożytku Publicznego 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Radny Krzysztof Herok uzasadnił powód, dla którego na posiedzeniu Komisji Finansów 

głosował przeciwko temu wnioskowi. Głównym powodem są koszty. 

 

Radny Bartosz Tyrna cytując ostatnie zdanie uzasadnienia do wniosku Komisji Finansów 

zwrócił uwagę na wyrażenie „…w formie wspierania wykonywanego zadania publicznego”. 

Stwierdził, że we wniosku nie ma mowy o tworzeniu dodatkowego stanowiska urzędniczego.  

Rozumie, że zająłby się tym dowolny podmiot wyłoniony w drodze konkursu. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura powiedział, że jakkolwiek ten podmiot będzie 

funkcjonował, czy jako podmiot powołany i działający w ramach Urzędu Miejskiego, czy 

będzie to zadanie zlecone organizacji pozarządowej lub innemu podmiotowi, to wiąże się 

z pewnymi kosztami.  

 

W dyskusji nad wnioskiem głos zabrali również: Przewodniczący Rady Krzysztof Kasztura, 

Wiceprzewodnicząca Rady Janina Cichomska, Przewodniczący Komisji Finansów Krzysztof 

Pszczółka. 

Odpowiedzi na pytania Państwa Radnych udzielała Pani Aleksandra Marszałek-Dzierżawska 

Radca Prawny Rady oraz Pani Beata Cher-Tomica pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Cieszynie. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Komisji Finansów o dodanie 

w załączniku do projektu uchwały w § 4, punkcie 1, podpunkcie 5, zadania priorytetowego:  

„c. powołanie Centrum Wspierania Organizacji Pozarządowych”. 

 

W/w wniosek Rada przyjęła 12 głosami za, przy 7 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym 

się. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Gminy Cieszyn z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

w zakresie działalności pożytku publicznego na rok 2016, wraz z przyjętym wnioskiem. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 13 głosami za, przy 7 głosach wstrzymujących się. 

 

 

Ad 9.3. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii Miasta Cieszyna na rok 2016.  

Poinformował, że Gminna Rada Działalności Pożytku Publicznego projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały. 

 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe 

Komisje projekt uchwały przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Cieszyna na rok 2016.  

 

W/w uchwałę Rada  przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 9.4. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do partnerskiego 

projektu pozakonkursowego pn. „Aktywny powiat cieszyński – program aktywacji społeczno 

– zawodowej w obszarze pomocy społecznej”. 

Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały. 

 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe 

Komisje projekt uchwały przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do partnerskiego projektu pozakonkursowego pn. „Aktywny 

powiat cieszyński – program aktywacji społeczno – zawodowej w obszarze pomocy 

społecznej”. 

 

W/w uchwałę Rada  przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 
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Ad 9.5. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VII/54/11 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 14 kwietnia 2011 roku w sprawie określenia trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie. 

Poinformował, że Gminna Rada Działalności Pożytku Publicznego projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały. 

 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe 

Komisje projekt uchwały przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VII/54/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 14 

kwietnia 2011 roku w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie. 

 

W/w uchwałę Rada  przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 9.6. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 

Miejskiej Cieszyna nr LII/510/14 z dnia 30 października 2014 roku w sprawie zapewnienia na 

terenie Cieszyna warunków do osiedlenia jednej rodzinie polskiego pochodzenia w ramach 

repatriacji. 

Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały. 

 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe 

Komisje projekt uchwały przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Cieszyna nr LII/510/14 z dnia 30 

października 2014 roku w sprawie zapewnienia na terenie Cieszyna warunków do osiedlenia 

jednej rodzinie polskiego pochodzenia w ramach repatriacji. 

 

W/w uchwałę Rada  przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 9.7. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego i szkół oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania. 

Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe 

Komisje projekt uchwały przyjęły do wiadomości. 
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Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i szkół oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

 

W/w uchwałę Rada  przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 9.8. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas 

nieoznaczony   (dotyczy działki nr 10/8 obr.53 położonej przy ul. Górnej). 

Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały. 

 

Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie, pozostałe Komisje projekt uchwały przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy na czas nieoznaczony. 

 

W/w uchwałę Rada  przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 9.9. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Cieszyńskiej Rady 

Seniorów oraz nadania jej statutu. 

 

Radca Prawny Aleksandra Marszałek-Dzierżawska zgłosiła wniosek o przeredagowanie 

§4 ust.5 Statutu Cieszyńskiej Rady Seniorów, mówiącego o procedurze naboru członków do 

Rady Seniorów.  Zaproponowała następujące brzmienie: „Tryb naboru do Cieszyńskiej Rady 

Seniorów  jest powtarzany do czasu zgłoszenia 9 kandydatów”. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o zmianę brzmienia §4 ust.5 Statutu 

Cieszyńskiej Rady Seniorów. 

 

W/w wniosek Rada przyjęła jednogłośnie 20 głosami. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 

Cieszyńskiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu, wraz z przyjętym wnioskiem. 

 

W/w uchwałę Rada  przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 9.10. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na rok 2015. 

Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały. 
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Komisja Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe Komisje projekt 

uchwały przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na rok 2015. 

 

W/w uchwałę Rada  przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 9.11. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 2025. 

Poprosił Przewodniczących Komisji o opinie do w/w projektu uchwały. 

 

Komisja Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, pozostałe Komisje projekt 

uchwały przyjęły do wiadomości. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 

– 2025. 

 

W/w uchwałę Rada  przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 10. 

 

Przewodniczący Rady wypełniając dyspozycje art. 24h ust. 12 ustawy o samorządzie 

gminnym, odczytał treść informacji dotyczącej oświadczeń majątkowych za rok 2014, 

złożonych przez radnych Rady Miejskiej Cieszyna. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Burmistrz Miasta przedstawił informację na temat oświadczeń majątkowych 58 osób 

zobowiązanych przepisami prawa do złożenia na ręce Burmistrza Miasta oświadczeń 

majątkowych za rok 2014. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zapoznał zebranych z informacją dotyczącą oświadczeń majątkowych 

za 2014 rok, złożonych na ręce Wojewody Śląskiego przez Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Cieszyna  oraz Burmistrza Miasta Cieszyna. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 11. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności 

w okresie od dnia 16 września 2015 roku do dnia 19 października 2015 roku. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pytania do sprawozdania złożyli Państwo Radni – Irena Kwaśny, Piotr Tomica, Łukasz 

Bielski. 

Odpowiedzi udzielili – Burmistrz Miasta Ryszard Macura oraz Z-ca BM Bogdan Ścibut. 
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Ad 12. 

 

Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  i zapytania 

radnych, przedstawił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Andrzej Surzycki. 

 

Radny Łukasz Bielski odniósł się do odpowiedzi na swój wniosek dotyczący nieodpłatnego 

użyczenia Towarzystwu Sportowemu „Piast” Cieszyn trzech miejskich obiektów sportowych. 

 

Radna Irena Kwaśny powiedziała, że z uwagi na fakt, iż obszerną odpowiedź na swoje 

zapytanie dotyczące ilości osób zatrudnionych w mieście dla promocji Cieszyna otrzymała 

tuż przed dzisiejszą sesją, trudno się do niej ustosunkować. Stwierdziła jednakże, iż 

oczekiwała innego dokumentu, niż zakres obowiązków osób odpowiedzialnych za promocję 

Miasta. 

 

Radna Gabriela Staszkiewicz odniosła się do odpowiedzi na swój wniosek w sprawie remontu 

barierki na moście nad potokiem Puńcówka oraz na zapytanie dotyczące remontu schodów 

przy ul. Kluckiego. 

 

Radny Marek Szczypka odniósł się do odpowiedzi na zapytanie dotyczące nie uiszczania 

opłat parkingowych w śródmieściu, jak również na wniosek w sprawie parkowania 

samochodów przy ul. Głębokiej.   

 

Ad 13. 

 

Interpelacje, wnioski, i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych, przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Janina Cichomska. 

 

Poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu złożyła wnioski w sprawie: 

-  znaczącej podwyżki dla pracowników niepedagogicznych zatrudnionych w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę Cieszyn, 

-  wsparcia finansowego w wysokości 2.500 zł cieszyńskiego sportowca, wielokrotnego 

Mistrza Świata, Mistrza Europy i Mistrza Polski w dyscyplinie sportowej jaką jest wyciskanie 

leżąc, który będzie reprezentował nasze miasto na Mistrzostwach Świata w Portugalii. 

 

Przewodniczący Komisji wyraził ubolewanie, że Pan Grzegorz Wałga nie otrzymał wsparcia 

finansowego ze strony Miasta. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych złożyła 

wniosek o wpisanie do Programu polityki zdrowotnej dla mieszkańców miasta Cieszyna na 

lata 2015–2017, pilotażowego programu profilaktyki próchnicy u dzieci 5-letnich, 

uczęszczających do cieszyńskich przedszkoli. 

 

Nastepnie Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Finansów do 

wniosku OSP Cieszyn – Mnisztwo o przyznanie dotacji ze środków budżetu Gminy Cieszyn 

na rok 2016 na docieplenie ścian zewnętrznych tynkiem sylikonowym, wykończenie boksu 

garażowego oraz pomieszczeń socjalnych w strażnicy OSP Cieszyn – Mnisztwo. 

 

Ponadto poinformowała, że Komisja Rewizyjna w dniach 07,14,28 września 2015 roku 

przeprowadzała kontrolę w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji w Cieszynie, dotyczącą 
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rozliczenia grantów przyznanych przez MOSiR oraz innych środków celowych będących 

w dyspozycji tej jednostki 2014 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Herok powiedział, że po przeanalizowaniu 

dokumentacji oraz przyjęciu wyjaśnień Dyrektora MOSiR, Komisja stwierdziła, że  

rozliczenie grantów przyznanych przez Gminę Cieszyn i koordynowanych przez MOSiR 

przebiegała zgodnie z obowiązującymi zasadami. Nie stwierdzono żadnych uchybień 

w realizacji w/w zadania. Jednocześnie Komisja rekomenduje, aby przy przyznawaniu dotacji 

w kolejnych latach brać pod uwagę sposób rozliczenia przez podmiot dotacji w latach 

poprzednich. 

 

Ad 14. 

 

Przewodniczący Rady przywitał przybyłego na obrady dra Remigiusza Kopoczka 

Prodziekana Wydziału Artystycznego Uniwersytetu Śląskiego Oddział w Cieszynie. 

 

Dr Remigiusz Kopoczek przeprosił za spóźnienie, że nie mógł wstawić się  wcześniej, kiedy 

była omawiana współpraca z Uniwersytetem Śląskim. Wyjaśniając powód spóźnienia 

powiedział, że właśnie wraca z Ostrawy, gdzie odbyło się spotkanie z uczestnikami projektu 

pt. „Letnia akademia gier”, który realizowany będzie w Cieszynie. Wspomniał, że ze Słowacji 

będzie z nami współpracował wydział mediów, czyli telewizja. Drugim tematem który 

poruszył, był remont linii kolejowej, m.in. na trasie Cieszyn – Goleszów. 

Odczytał treść jednego z pism wystosowanych przez Rektora UŚ do Marszałka Województwa 

Śląskiego w sprawie podjęcia działań zmierzających do poprawy jakości połączeń 

z Cieszynem, który jest siedzibą ośrodka akademickiego Uniwersytetu Śląskiego. W dniu 

dzisiejszy otrzymał skan odpowiedzi z dnia 15.10.br.na to pismo, którą również w całości 

odczytał. W ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 

2014-2020 przewiduje się wsparcie projektów dotyczących modernizacji linii kolejowych w 

Województwie Śląskim. Na liście planowanych do realizacji projektów znajduje się m.in. 

projekt pn. „Rewitalizacja linii kolejowej nr 90 – Zebrzydowice - Cieszyn”. Ponadto w trakcie 

najnowszych ustaleń zdecydowano o poszerzeniu projektu linii - Brno -  Bronów – 

Bieniowiec – Skoczów – Goleszów – Wisła Głębce, o odcinek linii kolejowej nr 190 

Goleszów – Cieszyn. Instytucja zarządzająca RPO WSl. 2014-2020 wystąpiła w związku 

z tym do Ministra Infrastruktury i Rozwoju o uwzględnienie tej korekty w kontrakcie 

terytorialnym dla Województwa Śląskiego. 

 

Burmistrz Miasta  Ryszard Macura potwierdził te informacje. Stwierdził, że czeka na 

oficjalną konferencję, z udziałem Starosty Cieszyńskiego i Jego osoby, którą poprowadzi 

Członek Zarządu Województwa Śląskiego Pan Henryk Mercik.  Dodał natomiast, że pewną 

i sprawdzoną informacją jest fakt, że zostało podpisane porozumienie pomiędzy Kolejami 

Śląskimi i Kolejami Czeskimi, na mocy którego Koleje Śląskie będą wjeżdżać do Bogumina 

od strony Katowic, natomiast Kolej Czeska będzie wjeżdżać do Cieszyna od strony Frydka 

Mistka.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż jak widać współpraca Miasta z Uniwersytetem może 

wykraczać poza pewne ramy.  Z uwagi na brak dyskusji w tej kwestii, zwrócił się z pytaniem, 

czy ktoś z Państwa Radnych chciałby złożyć oświadczenie. Ponieważ chętnych nie było, 

przedstawił korespondencję skierowaną do Rady Miejskiej Cieszyna: 

1. Z-ca Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach przesyła uchwałę 

Kolegium RIO z dnia 29.09.15r. dotyczącą stwierdzenia nieważności uchwały 
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Nr XIII/95/15 Rady Miejskiej Cieszyna w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właściciela 

nieruchomości.  

2. Sekretariat Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach pismem z dnia 

19 października 2015r.  wzywa do nadesłania pełnych akt administracyjnych sprawy 

ze skargi p. Andrzeja Pindura na uchwałę Rady Miejskiej Cieszyna w przedmiocie 

regulaminu porządkowego cmentarza komunalnego. 

3. Śląski Urząd Wojewódzki w Katowicach, Wydział Nadzoru Prawnego pismem z dnia  

15 października 2015 roku wszczął postępowanie nadzorcze dot. uchwały Nr 

XIV/117/15  Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 września 2015 roku w sprawie 

powołania Cieszyńskiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu.  

4. Burmistrz Gminy  Koniecpol zwracał się z prośbą o udzielenie wsparcia finansowego 

na niezbędne zadania związane z budową wodociągów wiejskich w Gminie 

Koniecpol.  

5. Burmistrz Miasta tradycyjnie  przesyła informację na temat stanu realizacji projektu 

„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w aglomeracji cieszyńskiej”.  

6. Burmistrz Miasta przesyła pismo w sprawie wytypowania przedstawiciela Rady 

Miejskiej do komisji konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu na 

kandydata na stanowisko dyrektora COK „Dom Narodowy’ w Cieszynie. 

 

Radny Bartosz Tyrna zgłosił kandydaturę Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu Remigiusza Jankowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie do 

komisji konkursowej. 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

kandydaturę Radnego Remigiusza Jankowskiego do komisji konkursowej powołanej 

do przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora COK „Dom 

Narodowy’ w Cieszynie. 

 

W/w kandydaturę Rada przyjęła 16 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił dalszą korespondencję kierowaną do Rady 

Miejskiej Cieszyna: 

 

7. Prezes Fabryki Aktywności Młodych z Gorzowa Wielkopolskiego zachęca do 

uwzględnienia w przyszłorocznym budżecie Miasta Cieszyna choćby symbolicznej 

kwoty na promocję i wspieranie lokalnego wolontariatu.  

8. Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego zapraszał na sesję Rady Powiatu, która 

odbyła się dnia 27 października 2015r. o godz. 13.00 w sali sesyjnej Starostwa.  

9. Przewodnicząca Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego przesyła do 

wiadomości Rady Miejskiej odpowiedź na wątki zawarte w piśmie Pani 

Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie podejmowania decyzji przez GRDPP 

i występowania w jej imieniu.  

10. Komendant Straży Miejskiej w Cieszynie  oraz  Przewodniczący Komisji Zakładowej 

NSZZ „Solidarność” przy Straży Miejskiej w Cieszynie przesyłają do wiadomości 

Rady Miejskiej dalszą korespondencję dotyczącą zmian w Regulaminie Pracy Straży 

Miejskiej w Cieszynie.  

11. Mieszkanka Cieszyna złożyła dwie skargi – na czynność Komendanta Straży 

Miejskiej w Cieszynie oraz na przewlekłość postępowania administracyjnego Dyrekcji 

Miejskiego Zarządu Dróg w Cieszynie.  
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12. Mieszkanka Cieszyna zwraca się do Władz Miasta z apelem o zwrócenie uwagi 

urzędnikom wydającym pozwolenia na budowę, aby przed podjęciem decyzji 

dokonywali przeglądu terenu budowy. 

13. Mieszkaniec Cieszyna zwraca się z prośbą o pozwolenie na indywidualny wykup 

lokalu mieszkalnego przy ul. Głębokiej, należącego do Zakładu Budynków Miejskich.  

14. Mieszkanka Cieszyna zwraca się z prośbą o sfinansowanie utworzenia strony 

internetowej zawierającej dokumentację fotograficzną i informacje historyczne na 

temat Cmentarza Żydowskiego w Cieszynie.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Remigiusz Jankowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w sprawie poruszanej przez wnioskodawczynię.   

 

15. Stowarzyszenie Samorządowe Ziemi Cieszyńskiej zaprasza na uroczystą Sesję Rad 

Samorządów Ziemi Cieszyńskiej, która odbędzie się dnia 11 listopada br. o godz. 

17.00 w Teatrze im. Adama Mickiewicza w Cieszynie. 

 

Ad 15. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Krzysztof Kasztura zamknął obrady 

piętnastej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji. 

 

Pełna treści obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

 

Protokołowała          Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Jolanta Fajkis          Krzysztof Kasztura 

 

 

 


